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رئيس جمهوري: غرب حقوق مردم ايران را به رسميت خواهد شناخت

رئيسجمهوري جزئيات جلسه ديروز سران قوا را که به ميزباني رئيس قوه قضائيه برگزار شد، تشريح کرد.

بررسي مذاكرات هستهاي، موانع كسب وكار و آلودگي هوا در جلسه سران 3 قوه
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به گزارش ايسنا، حجتالاسلام والمسلمين حسن روحاني پس از پايان جلسه روساي قوا در جمع خبرنگاران گفت: هميشه
جلسه سران قوا پر خير و برکت است و انشاءالله اين جلسه نيز چنين باشد.

وي با بيان اينکه در اين جلسه مباحث مختلفي مطرح شد و مورد بررسي قرار گرفت افزود: اولين مساله بودجه سال آينده بود
که تنظيم آن مراحل نهايي خود را در مجلس طي ميکند و در مورد آن هماهنگيهايي انجام شد.

او اضافه کرد: مساله بعدي موضوع فضاي کسب و کار بود و اينکه امروز ما نياز داريم موانع کسبوکار را برداريم. دولت و
مجلس هميشه نسبت به اين موضوع اهتمام داشتهاند و قوه قضائيه نيز حمايتهاي لازم را انجام داده است، ولي هنوز

مشکلاتي در اين زمينه وجود دارد.

رئيسجمهوري ادامه داد: از جمله اين مشکلات بحث معوقات بانکي است. برخي افراد به خاطر مشکل اقتصادي نظير تغيير
نرخ ارز بدهکارند و متخلف نيستند. در اين جلسه همچنين قرار شد اين موضوع در دولت مورد بحث قرار گيرد و کميتههايي در

استانها در اين رابطه تشکيل شود.

دكتر روحاني افزود: ما در اين زمينه قانون داريم ولي قرار شد اگر لازم باشد در مجلس نسبت به تصويب قانون جديد اقدام
شود و قوه قضائيه نيز کمکهاي لازم را انجام دهد.

وي گفت: اقداماتي که در اين زمينه راجع به بخشودگي جرائم، تقسيط مجدد و حل مشکلات مربوط ميشود، در نهايت به نفع
اقتصاد کشور خواهد بود.

رئيسجمهوري با بيان اينکه «روند مذاکرات هستهاي از ديگر موضوعات موردبحث سران 3 قوه بود» افزود: تيم مذاکرهکننده
مورد تاييد همه مسئولان نظام است و مقام معظم رهبري نيز چند بار تيم مذاکرهکننده را مورد لطف و عنايت خود قرار داده اند.

وي با بيان اينکه «روند مذاکرات به خوبي و در چارچوبي که نظام جمهوري اسلامي مقرر کرده توسط تيم مذاکرهکننده پيش
ميرود» افزود: ما امروز داريم به نقاط خوبي نزديک ميشويم و غرب به اين نتيجه رسيده است که بايد حقوق مردم ايران را به
رسميت بشناسد. البته هنوز در مواردي فاصلهها تمام نشده و اختلافاتي وجود دارد، ولي در برخي موارد فاصلهها کم شده
است.رئيس جمهوري گفت: در اين جلسه نکاتي را که تيم مذاکرهکننده بايد درنظر داشته باشد و همچنين روند مذاکرات در

ماههاي آينده را مورد بحث و بررسي قرار داديم.

روحاني موضوع هواي کلانشهرها به عنوان يکي ديگر از مباحث بررسي شده از سوي سران قوا را مورد اشاره قرار داد و گفت: در
رابطه با هواي کلانشهرها به ويژه شهر تهران بحثهايي صورت گرفت و قرار شد کميتهاي تشکيل شود. ما در صنعت حمل و
نقل بايد سرمايهگذاري جديدي کنيم و در رابطه با صنايعي که در اطراف تهران وجود دارند، هم اقدام هايي انجام دهيم.او
البته مردم توجه دارند که امسال نسبت به سال گذشته روزهاي آلوده کمتري داشتيم ولي در اين زمينه هنوز هم گفت: 

مشکلاتي وجود دارد.

رئيس جمهوري اضافه کرد: در جلسه سران قوا همچنين راجع به شرايط منطقه و وضع کشورهايي مانند فلسطين، لبنان ، عراق
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،سوريه و يمن بحثهايي شد و اقداماتي که جمهوري اسلامي در اين مدت انجام داده است و همچنين اقدامات لازم براي
مبارزه با تروريسم مورد بررسي قرار گرفت.

آيت الله آملي لاريجاني رئيس قوه قضائيه هم، در پاسخ به سوال يکي از خبرنگاران که آيا در مورد بودجه دستگاه قضا در سال
1394 بحث شد؟ گفت: در اين جلسه اين موضوع مطرح نشد اما در جلسات قبل در اين باره صحبت کرده ايم.

وي اظهار اميدواري کرد که رئيس جمهوري توجه ويژه نسبت به اين امر داشته باشد، افزود:

به هر حال ميهماني بايد نتيجهاي داشته باشد
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